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Høgni spørger om Markus

Folketingsmedlem Høgni Hoydal vil i dag sende de ansvarlige ministre i Danmark et brev 
med spørgsmål om, hvorfor den adopterede dreng blev taget fra sine forældre i tirsdags

Sagen om den etiopiske dreng, der i tirsdag blev fjernet fra sine forældre i Tórshavn, rejser nogle 
spørgsmål, og folketingsmedlem Høgni Hoydal har i den forbindelse nogle spørgsmål, som han vil 
have besvaret.

- Jeg sidder og skriver til de ansvarlige ministre i Danmark. Sagen er helt ufattelig. Uanset, 
hvad der er sket, er det vigtigste, hvad der tjener barnet bedst, siger Høgni Hoydal.

Selv om adoption er et dansk sagsområde, synes han det er mærkeligt, at barnet blev taget fra 
moderen og flyttet til Danmark. Han ved udmærket, at der ikke har været nogen færøske 
myndigheder inde i sagen, men til trods for det mener han, at det er for dårligt, at de færøske 
myndigheder bare læner sig tilbage og ikke gør noget.
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